

Franckesche Stiftungen zu Halle

Pauli Manutii Epistolarum Libri XII

Manuzio, Paolo

Lipsiæ, Apud Johann. Herebord. Klosium, Anno 1707.

VD18 11417161

Eidem. Epist. XXV.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:hbz:ha33-1-198567

mus. Sic enim habeto, (A) qui propter egregias animi, ingeniiq; tui suavitates vehementer te diligant, esse quam plurimos: qui mihi sunt in te amando pares, esse vel paucos, vel fortasse neminem. Sed hæc satis. Illud curabis, ut erudito juveni, Cornelio Divo, salutem meis verbis annuncies plurimam. Bene vale. M.D.LXXI. prid. Nov. Sext.

EIDEM.

EPIST. XXV.

Pristinam valetudinem se ferè recuperasse, scribit beneficio balneorum. Quid ipse agat, quid pariat, scire cupit.

Vide, quanti mihi sis, quantumq; te diligam: ubi primum ex balneis reverti, è vestigio ad scribendum convolavi. Quod idè ad te scribo, quia non ejus generis meæ literæ sunt, ut ex illis aliquid possis cognoscere, quod aut nostrâ intersit, aut te scire necesse sit. Unum est illud, quod velim te intelligere, nobis Dei beneficio pristinam salutem, si non penitus, certè magnâ ex parte restitutam. De meis studiis, propter diuturnam valetudinis infirmitatem, propè jam actum videtur. Ego tamen, ut spero, quidquid omissum est temporis, brevi refarciam. Tu quid perpereris, quid parias, vehementer scire cupio: non enim is es, qui patiaris tuum ingenium longo otio torpescere. Idq; cum præstas, non modò tibi utilitatem cum laude de quaris, sed etiam tuis omnibus & amicis & propinquis, lætitiâ atq; gaudium affers. Bene vale. M.D.LXXI. Kal. Sept.

El-